
 

 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 20 
DE DESEMBRE DE 2023 
 
Vacarisses, a 20 de desembre de 2023, essent les 19:00 hores del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària, els components del Consell 
Plenari Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 

 

Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
 
Olga Serra Luque 
Paola Moral Ramírez 
Aitor Piqueras Rodes 
Jasone Mendizabal Mendizabal 
Debora Sancho Latorre 
Pere Casas Ardanaz  
Raúl Avilés Trabalón 
María Moreno Martínez 
Jesús Arasanz Castilla  
Isabel Fernández Donaire 
Juan Pablo Garrido Sánchez 
Iker Heredia Cuadra 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte.  
 
  

O R D R E     D E L      D I A 
 
 
1.- PART RESOLUTÒRIA.- 
 
1.1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRA CELEBRADA EL 30 DE 
NOVEMBRE DE 2023.- 

Sotmesa l’acta a votació s’aprova per unanimitat dels presents 
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ABSTENCIONS             

 

 

 



 

 

 

1.2.- PROPOSTA DE LA REGIDORA D’HISENDA D’APROVACIÓ INICIAL DEL 
PRESSUPOST GENERAL DE L'AJUNTAMENT PER A L’EXERCICI DE 2024.- 

 
Vist que ja està ultimada l'elaboració del Pressupost General de l'Ajuntament per l’any 2024. 
 
Vist que per part de la Interventora de l'Ajuntament ha estat informat favorablement. 
 
Atès que de conformitat amb el que disposa l'article 50.11 del Reglament d'Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals,  i article 22.2.e  de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les Bases del Règim Local, el Ple de la Corporació és l'òrgan competent per a 
l'aprovació del Pressupost, i es requereix el vot favorable la majoria simple dels membres presents, 
de conformitat amb l’article 47.1 d’aquest text legal. 
 
Vist que la Comissió Informativa de Règim Interior, reunida en sessió extraordinària del dia 12 de 
desembre de 2023, va dictaminar. 
 
Per tot l'esmentat, al Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment, d'acord amb el què disposa l'art. 18 punts 4 i 5 del RD 500/90 de 
20/04 i art. 168 punts 4 i 5 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes Locals aprovat pel RDL 
2/2004 de 05/03, el Pressupost General de l'Ajuntament de Vacarisses per a l'exercici de 2024, així 
com les Bases d'Execució del pressupost, i les corresponents plantilles de personal (art. 90 Llei 7/85, 
de 02/04), així com les retribucions corresponents al personal funcionari i laboral al servei de la 
corporació.   
 
Les quanties aprovades són les contingudes en el Estat d'Ingressos i Despeses del pressupost que, 
resumides per capítols, són les següents:  
 

PRESSUPOST D'INGRESSOS PER CAPÍTOLS 

CAPÍTOL  DESCRIPCIÓ 
PREVISIONS 

INICIALS 

1è. Impostos directes 4.448.100,00 

2n. Impostos indirectes 270.000,00 

3r. Taxes, preus públics i altres ingressos 2.125.950,00 

4t. Transferències corrents 4.053.662,37 

5è. Ingressos patrimonials 21.500,00 

6è. Alienació Inversions Reals 0,00 

7è. Transferències de Capital 66.754,86 

8è. Actius Financers 0,00 

9è. Variació de Passius Financers 937.337,50 

  TOTAL GENERAL 11.923.304,73 

 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
 

PRESSUPOST DE DESPESES PER CAPÍTOLS 

CAPÍTOL  DESCRIPCIÓ CREDITS INICIALS 

1è. Despeses de personal 5.010.294,29 

2n. Despeses corrents en béns i serveis 5.082.234,10 

3r. Despeses financeres 73.000,00 

4t. Transferències corrents 285.052,56 

5è. Fons de Contingència i altres imprevistos 207.547,28 

6è. Inversions Reals 945.937,50 

7è. Transferències de Capital 0 

8è. Actius financers 0 

9è. Passius Financers 319.239,00 

  TOTAL GENERAL 11.923.304,73 

 
 
SEGON.- Exposar al públic, en compliment del que estableix l'art. 20 punt 1 i punt 2 del RD 
500/90, de 20/04, en relació amb l'art 169 punt 1 del Text Refós de la Llei Reguladora d’Hisendes 
Locals aprovat pel RDL 2/2004 de 05/03, els acords anteriors, juntament amb el seu expedient, 
previ edicte publicat en el Butlletí Oficial de la Província, per 15 dies hàbils, durant els quals els 
interessats podran procedir al seu examen i presentar les reclamacions que estimin oportunes, 
davant el Ple. El Pressupost es considerarà definitivament aprovat, amb caràcter automàtic de 
no presentar-se reclamacions en el termini abans esmentat.  
 
 
TERCER.- Trametre còpia d'aquest acord a l'Administració de l'Estat i al Departament de 
Presidència de la Generalitat de Catalunya. 
 
 
Intervé la Sra. Moral qui, en primer lloc, vol agrair als regidors dels grups Veïns per Vacarisses, 
PSC i UIPV-Junts per reunir-se amb ells per tal de parlar del pressupost i per les seves 
aportacions. Continua dient que aquest es un pressupost continuista, doncs la situació 
econòmica actual els fa ser prudents. Comenta que amb aquest pressupost es consoliden 
projectes iniciats el 2023, però sabedors de que el 2024 hi hauran mes subvencions per part de 
Generalitat i Diputació, també s’engegaran projectes nous, esperant poder millorar la xarxa 
d’aigües i l’asfalt dels carrers, entre d’altres. 
Diu que son uns pressupostos socials, s’augmenta la dotació a Acció Social, mantenint el servei 
d’atenció domiciliaria i augmentant la seva dotació.  
Diu que, a mes, ens adherirem al Consell Comarcal per tal de millorar el servei, cobrir baixes i 
augmentar horaris. També es manté el pressupost a la regidoria de Feminismes, implementant 
el pla d’igualtat aprovat l’any 2022 i mantenint els punts liles a les festes majors.  
En Benestar Animal també s’augmenta la dotació de la partida de subvencions a les entitats, que 
passaran a ser per concurrència competitiva.  
En Mobilitat estem treballant per implementar el transport a la demanda dins del municipi, així 
com augmentar la freqüència a Terrassa, i estem buscant alternatives per tal de connectar el 
municipi amb la comarca del Bages.  
Per la regidoria d’Obres i Serveis s’ha previst una partida per fer licitació del manteniment viari, 
un projecte nou que entenen que es necessari. S’iniciarà l’arranjament del local de la Brigada per 
fer el trasllat aquest any. Paral·lelament es redactarà el projecte del viver d’entitats, que s’ubicarà 
on està la brigada actualment. També es licitarà el contracte de parcs i jardins durant el primer 
semestre de l’any. Seguirem invertint en la infraestructura de l’aigua, connectant el pou de 
Torrella, tot i que es continuarà treballant per la portada en alta des de Viladecavalls. 



 

 
 
 
Pel que fa al tractament de residus, diu que treballarem en la implantació de la taxa justa que 
posaran en marxa l’any 2025. Es duran a terme les franges de Torreblanca I i 2, l’Eixample i 
Bonavista. A mes, si s’aconsegueixen més subvencions, es faran d’altres franges. Per la seva 
part, l’ACA ens ha concedit una subvenció pel manteniment de rieres, es realitzarà la de El 
Fresno i la de Torreblanca 2.  
Pel que fa a Esports diu que es duran a terme dues obres que consideren molt necessàries : els 
vestidors de la piscina municipal i els vestidors del camp de futbol municipal.  
Diu que, com a novetat, han creat la regidoria de Normalització lingüística, amb una dotació per 
avançar en el pacte de la llengua, l’hem de defensar i preservar, doncs es una part molt important 
de la nostra identitat.  
En Educació seguim treballant per oferir un servei de qualitat a les escoles bressol, la escola de 
música, l’aula i els cursos d’angles, projectes que estan consolidats al municipi i que tenen força 
usuaris.  
Per últim diu que segueixen apostant per fomentar la cultura i, aquest any, a part de mantenir el 
pressupost per festes majors i per la biblioteca, també augmentem les subvencions per les 
entitats.  
Com a conclusió diu que es un pressupost que, tot i ser continuista i prudent, gira al voltant de 
les persones doncs, elles, son l’objectiu de les nostres polítiques.  
 
Intervé el Sr. Heredia qui diu que ells no han estat convidats a cap reunió per parlar d’aquests 
pressupostos, de fet no és res sorprenent ja que així ho va comentar l’alcalde. Per aquest motiu 
diu que s’abstindrà.  
 
El Sr. Garrido agraeix a la regidora el fet de que el truqués per parlar dels pressupostos i que 
s’hagin tingut en compte propostes del seu grup. Diu que estaran a sobre per mirar que es 
compleixin i que una mica seran còmplices del que es faci be o malament. Per aquests motius 
diu que hi votarà a favor.  
 
Pren la paraula la Sra. Fernández qui diu que, igual que ha dit el seu company, com que no estan 
convidats a molts esdeveniments que es fan per aquest ajuntament, votaran en contra. Diu que  
veuen moltes diferencies en els pressupostos i no deixen temps suficient per tal que la oposició 
pugui valorar les propostes. Comenta que disposen de mesos per fer els pressupostos i després 
pretenen que la oposició, en pocs dies, els hi recolzin sense haver pogut revisar-ho , essent una 
eina fonamental pel nostre municipi. Comenta que s’ha avançat el ple i no entén el motiu pel qual 
no es pot debatre en el ple que es vol convocar pel proper dia 28 d’aquest mes.  
Diu que no entén que l’àrea d’organització interna, en despeses de funcionament i manteniment 
de maquinària i instal·lacions, es vegi reduïda en un 60%, o que es redueixi en un 30€ la despesa 
en productes de neteja. Es pregunta si es tracta d’un excés d’optimisme o s’ha quadrat 
artificialment per tal que surtin els números i es pugui equilibrar el pressupost.  Pregunta si no hi 
ha maquinaria a mantenir, es netejarà menys o s’està gastant sense sentit el material de neteja.  
Comenta que li preocupa la baixada en la dotació del fons de contingència en 328.000 €, un 61% 
menys, amb la deficient gestió de l’alcalde. Critica l’increment en partides de despeses postals o 
legionel·la, i es pregunta si tenim algun problema en salut pública i s’ha informat al respecte als 
ciutadans.  
Diu que a l’àrea de parcs i jardins ha quedat la partida destinada al lot 2 , que es preveu una 
despesa de 78000 € i no s’ha fet cap variació respecte l’any 2023. Diu que s’ha estimat un 
augment de la despesa d’uns 22.000 € en parcs i jardins pel proper any, esperem que serveixin 
per fer alguna cosa a les urbanitzacions, que estan molt deixades.  
Com a conclusió diu que hi ha moltes partides que s’haurien d’haver explicat millor, que s’han fet 
canvis de dotacions a diferents partides i no s’han explicat. Diu que votaran en contra.  
 
Pren la paraula el Sr. Arasanz qui diu que , igual que ha dit la companya, hi ha hagut poc temps 
per tenir tota la informació i els ha costat molt estudiar-ho. Comenta que te alguns dubtes que li 
agradaria fossin explicats abans d’emetre el seu vot. 
-Mobilitat territorial, s’ha baixat la partida pressupostaria de compra de targetes T-10 i la quota 
AMTU, de 16000 € a 7600 €, pregunta el motiu.  
-Polítiques de gènere, s’eliminen les partides per activitats de sensibilització, plans, protocols,  



 

 
 
 
accions, pla igualtat de gènere, i es creen noves partides pel 28M, 28J o el  25N. Pregunta si te 
alguna explicació aquesta eliminació de partides, si es tracta de projectes que ja han finalitzat i, 
si es així, han estat exitosos, hi havia possibilitat de continuar-los ? ho pregunta perquè ells 
creuen mes en projectes de caire formatiu, de suport i sensibilitzadors que es facin durant el  
transcurs de tot l’any mes que concretar propostes en dates assenyalades.  
-Obres i serveis, s’eliminen les partides de reparació vial i senyalització i es crea una nova partida 
per la licitació d’aquest servei augmentada en 18000 €, i pregunta si es que el pressupost s’ha 
incrementat per les mateixes coses o es tracta d’una partida addicional. 
-Sanejament, abastament i distribució d’aigües, hi ha un increment substancial en la quota del 
CONGIAC, i diu que hauríem de revisar si surt a compte continuar en aquest consorci, ja que no 
sap el servei que ens estan donant. Diu que li sembla poc només 8000 € per la xarxa de 
distribució i que per reduir fuites s’hauria de fer mes dotació. Corrobora amb el Sr. Alcalde que 
la dotació pressupostaria que es fa aquest any pel pou de Can Torrella es per la seva  connexió. 
-Medi ambient i responsabilitat amb l’entorn. Diu que està d’acord amb l’increment, ja que es el 
nostre be mes preuat i l’hem de cuidar. Diu que li sobta que s’elimini la partida d’activitats de 
medi ambient de 20000 € ja que creu han estat molt enriquidores i amb bastant d’èxit. Pregunta 
si el motiu es la retirada d’alguna subvenció i si no es podria donar continuïtat.  
Demana mes detall de la partida de gestió de senglars amb gàbies, sobre l’increment de la partida 
de transferències corrents a l’ADF i estudis i treballs tècnics de gestió energètica, així com el de 
creixement de 5000 € d’estudis i treballs tècnics de l’OBEC. 
Pel que fa a les franges pregunta si hi haurà una supervisió addicional de la execució a la que es 
va fer en anys anteriors, atès que hi ha hagut moltes queixes. 
-Educació, en preescolar i primària pregunta per les reduccions de les partides de transport de 
la Font de l’Orpina, l’Institut i Pau Casals, així com la reducció a transferències corrents per llibres 
de text. Pel que fa a serveis complementaris demana conèixer la causa per la qual s’han eliminat 
les partides de curs d’angles infantil i d’auxiliars de conversa a les escoles. Pregunta per la 
reducció de les partides d’activitats i la dels casals. 
Comenta que ha vist que s’han reduït les partides de serveis de neteja en diferents àrees i 
pregunta la causa. 
-Inversions, diu que el 60% de les inversions que es fan son per equipaments de l’ajuntament, i 
diu que està molt desproporcionada amb la inversió en infraestructures que necessita el municipi.  
 
Intervé el Sr. Casas qui, pel que fa a les seves àrees  respon el següent:  
-Mobilitat, diu que a partir del març es passa a targetes T- Mobilitat i desapareixen les altres.  
-Obres i serveis, diu que la intenció es fer una licitació pel tema de reparacions de senyalització vial, 
carrers, manteniment d’embornals ,etc.  
Pel que fa a la quota de CONGIAC diu que tindrem una reunió mal gener per veure els números i 
decidir si entrem o no. 
Diu que aquest any ha baixat la dotació per reparacions de la xarxa d’aigua però que hi ha moltes 
subvencions per tramitar que ens ajudarà en aquestes dues partides.  
Pel que fa a la dotació dels 72000 € pel Pou de Can Torrella diu que son per finançar la diferencia 
entre el cost de l’actuació i la subvenció que tenim de l’ACA.  
 
Intervé la Sra. Sancho qui diu que, pel que fa  las partides d’activitats de sensibilització diu que s’ha 
desglossat cada activitat per les dates que s’ha dit i per les dues altres partides que ha comentat diu 
que estan a la partida d’intervenció de riscos en el context d’oci nocturn.  
 
Pel que fa a Medi Ambient, el Sr. Piqueras diu que no s’ha baixat, sinó que s’ha dotat en d’altres 
partides i s’ha desglossat. Pels expedients de gestió energètica diu que passa una mica el mateix. 
Diu que en realitat augmenta la dotació global.  
 
Pren la paraula la Sra. Moral qui , pel que fa als transports en Educació, diu que ha baixat la partida 
amb motiu de la reducció dels viatges que es feien al Liceu de Barcelona a només dos cops. 
Pel que fa a la baixada en llibres de text diu que es per varis motius, un es que fins ara 
subvencionàvem la compra dels ordinadors portàtils, i ara ho fa la Generalitat, i també perquè la 
Generalitat ha creat uns ajuts per alumnes de determinades famílies  desfavorides per la compra de 
material.  



 

 
 
 
Pel que fa als cursos d’anglès infantil diu que ja ho fan les AFAS i inclús al Xic, i no te sentit que ho 
faci també l’ajuntament.  
En quant als auxiliars de conversa diu que és un projecte que es volia iniciar però que estan trobant 
inconvenients a les escoles pel fet d’entrar personal no docent als recintes en hores lectives.  
En quan a altres activitats diu que s’ha baixat per que el Projecte Sex Afí abans estava repartit en 3 
regidories, i ara s’ha concentrat tot en infància.  
Pel que fa als casals diu que ha baixat una mica segons el que ens ha costat aquest any a 
l’Ajuntament.  
En quant a la neteja diu que la baixada es deu a l’adjudicació del nou contracte.  
 
Pren la paraula la Sra. Moreno qui diu que 434000 € pel projecte de Vivers d’entitats es una partida 
important i demana informació.  
Diu que s’entén que s’han de fer inversions, però diu que després totes aquestes inversions suposen 
despeses noves per assegurances, ,manteniment, neteja, etc, i es pregunta si l’any vinent s’hauran 
de tornar a pujar els impostos per aquest motiu.  
Pregunta per la partida de 170000 € per adquisició d’habitatge públic, si es per dos habitatges o 
només per un i si es només per la compra o per alguna altra cosa. Pregunta si tenim algun projecte 
o informació sobre que costarà després l’adequació. 
 
El Sr. Avilés agraeix a la regidora d’hisenda la reunió que varen tenir per parlar del pressupost, però 
vol fer una reflexió al respecte. Diu que va ser una reunió informativa sobre el pressupost que es 
sotmetria avui al ple, però no van participar en la elaboració del pressupost. Diu que el Sr. Alcalde 
va dir al ple de constitució que governaria amb la ma estesa a aquells que volguessin treballar pel 
seguir millorant Vacarisses..., i nosaltres vàrem dir que voldríem sumar esforços pel mateix objectiu, 
però amb les dues decisions mes importants que es prenen durant l’any a l’ajuntament, les 
ordenances i el pressupost, no ens hem trobat. Diu que li hagués agradat fer una taula participativa 
amb els partits que d’alguna manera vulguin sumar on es puguin treballar les dotacions de les 
partides, els increments de les ordenances fiscals, perquè entén que es la forma de poder sumar 
pel municipi.  
Comenta que en aquest cas la feina ja estava feta i , per tant, era una reunió només informativa i 
creu que si ens hem d’entendre els 4 anys de legislatura que queden per endavant, s’ha de canviar 
la forma de fer política al municipi. 
 
La Sra. Serra respon a la pregunta sobre el Viver d’entitats dient que es una aposta per crear espais 
per les entitats, que ja ho portaven al seu programa electoral, i que donat que hi ha pocs espais 
municipals i la Brigada marxarà del local , s’ha pensat en dedicar-ho a les entitats municipals. Diu 
que ja hi ha un espai comú i que hi ha propostes de varies entitats i que el projecte es important, i 
per això te aquest cost.  
Pel que fa a la pista de petanca diu que el que es farà es treure-la d’on esta ara, també treure la 
sorra i enjardinar-ho, ates que pot ser perillós per la gent gran,  i segurament posar una plaça de 
mobilitat reduïda per accedir al Cap i AL Casal de la gent gran. Diu que també s’ampliaria el porxo 
per tal que es puguin fer mes activitats a l’exterior.  
 
Intervé el Sr. Alcalde qui diu que la partida per adquisició d’habitatge es pel mateix que ja es va 
contemplar l’any passat i pels motius que ja ha dit la regidora no s’ha pogut adquirir encara. Comenta 
que una vegada adquirit hi ha subvencions de la Generalitat per tal de fer obres d’adequació per 
habitatge públic. 
Pel que fa a les despeses de manteniment, assegurances, etc., diu que molts d’aquests 
equipaments ja hi son, que es tracta d’obres d’arranjament dels equipaments actuals la gran majoria. 
 
En referència a les paraules del Sr. Avilés diu que evidentment que tenen la mà estesa, però que 
també es deuen a un programa electoral amb el que es van presentar, i es deuen a aquest programa 
que entenen com un PAM i que intentaran complir al màxim possible. Diu que és evident que dins 
aquest escenari hi caben propostes, com les que han fet Veïns per Vacarisses o el PSC, però el que 
no es farà és un  projecte assembleari per tal d’arribar als acords a que ha fet referència.  
 
 



 

 
 
 
El Sr. Avilés diu que està d’acord amb el que comenta, però que en el seu programa electoral hi ha 
punts en comú amb d’altres partits polítics i pensen que es poden trobar. 
 
Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb el següent resultat:  

 

 VOX V x V LAVV PSC 
UIPV - 
JUNTS 

ERC 

A FAVOR  x    x 

EN CONTRA             x           x   

ABSTENCIONS        x     x      

 

 

1.3.- PROPOSTA DE LA REGIDORA  DE FEMINISMES, LGTBIQ+ I NO DISCRIMINACIÓ 
D’APROVACIÓ DEL “PROTOCOL INTERN  PER A LA PREVENCIÓ, DETECCIÓ, ACTUACIÓ, 
SEGUIMENT I REPARACIÓ DAVANT DE SITUACIONS D’ASSETJAMENT SEXUAL, PER 
RAÓ DE SEXE, ORIENTACIÓ SEXUAL, IDENTITAT DE GÈNERE I EXPRESSIÓ DE GÈNERE 
DE L’AJUNTAMENT DE VACARISSES.” 

 

Atès que en data 4 de setembre de 2015, mitjançant Decret de l’Alcaldia 259/2015, es va resoldre 
aprovar la “Guia i protocol per a la prevenció i abordatge de possibles situacions d’assetjament 
a l’Ajuntament de Vacarisses” i en data 28 de desembre de 2015 es va ratificar per ple ordinari. 

Vist que l’Ajuntament de Vacarisses té la voluntat de promoure i garantir les actituds i 
comportaments ètics i de respecte vers totes les persones.  

Atès que és necessari articular les mesures de prevenció i detecció i les vies de protecció i 
resposta contra l’assetjament sexual, per raó de sexe, orientació sexual, identitat de gènere i 
expressió de gènere mitjançant un protocol intern. 

Vist que aquest protocol intern es revisarà periòdicament, cada quatre anys, i es modificarà quan 
es consideri necessari; i se’n farà un seguiment continuat.  

Vista la normativa catalana vigent i específica en matèria d'igualtat de tracte i no-discriminació, 
Llei 19/2020, del 30 de desembre; del dret de les dones a erradicar la violència masclista, Llei 
5/2008, de 24 d’abril; per garantir els drets de lesbianes, gais, bisexuals, transgèneres i 
intersexuals i per erradicar l'homofòbia, la bifòbia i la transfòbia, Llei 11/2014, del 10 d'octubre; 
d'igualtat efectiva de dones i homes, Llei 17/2015, del 21 de juliol; del dret de les dones a erradicar 
la violència masclista, Llei 17/2020, del 22 de desembre, de modificació de la Llei 5/2008.  

Vist que els representants dels treballadors i treballadores de l’Ajuntament de Vacarisses han 
donat el vist i plau al contingut d’aquest protocol intern. 

Atès que la Mesa general negociadora de data 30 de novembre va aprovar el document del  
“Protocol intern  per a la prevenció, detecció , actuació, seguiment i reparació  davant de 
situacions d’assetjament sexual, per raó de sexe, orientació sexual, identitat de gènere i 
expressió de gènere”. 

 

 



 

 

Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior, reunida en sessió ordinària el dia 12 de 
desembre de 2023, va dictaminar favorablement, al Ple de la Corporació proposem l’adopció dels 
següents 

ACORDS 

Primer. Derogar les frases, paràgrafs o fragments de la “Guia i protocol per a la prevenció i 
abordatge de possibles situacions d’assetjament a l’Ajuntament de Vacarisses” que fa esment 
sobre l’assetjament sexual, per raó de sexe, orientació sexual, identitat de gènere i expressió de 
gènere. 

Segon.- Aprovar el document del Protocol intern per a la prevenció, detecció, actuació, seguiment 
i reparació davant de situacions d’assetjament sexual, per raó de sexe, orientació sexual, identitat 
de gènere i expressió de gènere de l’Ajuntament de Vacarisses que figura en el document adjunt 
a aquesta proposta com Annex I.  

Tercer.- Constituir la Comissió de prevenció, detecció, actuació, seguiment i reparació que estarà 
integrada per: 

- Cap de Recursos Humans 
- Personal tècnic de Serveis Socials 
- 3 persones representants dels treballadors i treballadores 

 

Quart.- Notificar aquest acord a la Mesa Negociadora.  

Cinquè.- Publicar-ho al web municipal i als mitjans de publicació corresponents. 

 

Intervé la Sra. Sancho qui, en primer lloc, vol donar les gràcies a la regidora de polítiques de 
gènere de l’anterior mandat, la Julia Carbó, que va ser qui va començar les gestions i tràmits per 
poder fer el protocol que avui es sotmet a aprovació. A continuació fa una breu explicació de la 
part expositiva i dispositiva de la proposta. Diu que seria una llàstima que aquest protocol no es 
pogués aprovar per unanimitat dels grups municipals i que hi haurà algun grup que no votarà a 
favor ja que es nega a reconèixer la realitat, que es l’assetjament vers les dones i el col·lectiu 
LGTBIQ+.   

Intervé el Sr. Heredia qui diu que, en primer lloc, no sap com adreçar-me a vostè, regidora, 
regidor, regidore, més que res per no anar en contra del protocol, i espera que no s’agafi això 
com una broma, ates que també aniria en contra del protocol. També dir a la resta de regidors 
que ens diguin  la seva orientació sexual, per evitar donar-nos la ma al saludar-nos, en al·lusió a 
les palmades que es contemplen com a “contacte físic no sol·licitat innecessari“ al protocol. 
Continua dient que es positiu que es facin protocols per evitar l’assetjament, la discriminació i 
d’altres actituds que poden ser humiliants, però l’assetjament es sempre assetjament, siguin 
quins siguin els motius que el provoqui. En aquest sentit diu que hauria d’haver-hi un protocol 
genèric que reguli qualsevol tipus d’assetjament i no específics com pretenen fer. Creu que 
aquest protocol es pura ideologia de gènere i  feminisme, per res persegueix l’assetjament i la 
discriminació, sinó que mes enllà discrimina, fent que algunes accions siguin mes perseguides i 
sancionades, mentre que d’altres accions no son tingudes en compte o son sancionades de 
forma mes lleu. Es possible que la mera llibertat d’expressió es consideri com una conducta 
discriminatòria, d’odi o de coartació de drets fonamentals. Diu que sembla que les persones 
heterosexuals no tinguin dret a entrar en aquest protocol. Si aquest protocol fos genèric o 
defenses a totes les persones per igual votarien a favor, però com els hi sembla totalment 
discriminatori votaran en contra.  

 



 

 

Intervé el Sr. Garrido qui en relació a la petició de que cada regidor manifesti la seva orientació 
sexual manifesta que cadascú que faci el que vulgui sempre que tingui respecte. Respecte el 
contingut de la moció diu que casualment avui ha sentit la noticia d’un ajuntament, creu que 
Berga, en que havia estat assetjada la interventora, i que aquestes coses solen passar als 
ajuntaments i empreses. 

Pren la paraula la Sra. Fernandez qui diu que sempre estan a favor de qualsevol iniciativa que 
serveixi per prevenir, protegir o reparar un dany de les víctimes de qualsevol delicte, i mes quan 
es tracta de delictes tan greus com l’assetjament sexual o la discriminació per qualsevol motiu. 
Diu que La Voz de Vacarisses sap el que és la discriminació ideològica del Sr. Alcalde, que és 
exclusiva de la taula de l’aigua i ara també del debat dels pressupostos. Tenir idees contraries 
als seus interessos particulars i partidistes. En qualsevols cas desitjaria conèixer com es la 
dimensió d’aquesta lacra a Vacarisses, quants casos d’aquest tipus s’han donat al nostre 
ajuntament i quines mesures es van adoptar. Perquè donat que es destinen mes de 60000€ al 
pressupost a les polítiques de gènere, seria bo conèixer la dimensió real del problema, no sigui 
que a l’igual que la moció presentada pel seu company sobre l’islamisme i gihadisme, sigui una 
moció sobre un problema no existent a Vacarisses i s’estigui creant alarmisme innecessari i 
interessat.  

El Sr. Alcalde diu que no destinem 60000€ a polítiques de gènere, però que tant de bo poguéssim 
fer-ho. 

Intervé la Sra. Moreno qui, en referencia a les paraules del regidor de Vox en que diu que els 
homes no hi figuren al protocol, es diu “discriminació positiva”. Comenta que per ella es una falta 
de respecte per a les persones que hi son aquí. Li comenta a la regidora d’igualtat de gènere que 
la única cosa a dir es que pot ser estaria be fer una revisió anual , o una ullada al menys, i no 
revisar-ho només cada 4 anys.  

Continua la seva intervenció fent un prec, que es fer extensiu aquest protocol i també el pla 
d’igualtat a les empreses que contractem.  

El Sr. Alcalde recorda que el que s’aprova avui es un protocol intern. Diu que per la licitació per 
la redacció del projecte del Ventaiol ja es va incloure una criteri per promoure la igualtat.  

La Sra. Sancho, en referencia a l’al·lusió que ha fet la Sra. Moreno a la revisió cada 4 anys del 
protocol, diu que també es contempla un seguiment continuat del mateix .  Comenta que, en 
principi, totes les empreses estan obligades a tenir un protocol d’assetjament. Li diu al Sr. Heredia 
que visqui la vida de color lila i molts colors i i no en blanc i negre com fa.  

El Sr. Heredia demana contestar a les paraules de la Sra. Moreno sobre la discriminació positiva 
i diu que la discriminació positiva no existeix,  que existeix la discriminació i punto. Diu que segons 
estadístiques hi ha més suïcidis en homes que en dones, podríem prioritzar la salut mental per 
els homes, etc. Diu que el seu grup no esta discriminant  a ningú, que el que estan dient de fer 
es un protocol genèric.     

Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb el següent resultat: 

 

 VOX V x V LAVV PSC 
UIPV - 
JUNTS 

ERC 

A FAVOR  x x x x x 

EN CONTRA        x           

ABSTENCIONS             

 

 



 

 
 
2.- SOBREVINGUTS.- 
 
El Sr. Alcalde diu que ja els va comunicar la intenció d’entrar una proposta per urgència per 
acordar la suspensió de determinades  llicencies urbanístiques al nucli urbà mentre es realitza 
l’estudi per fer la modificació del planejament que contempli les noves determinacions.  
 
2.1.- APROVACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA PROCEDÈNCIA DE DEBATRE UN ASSUMPTE 
NO INCLÒS A L’ORDRE DEL DIA DE LA CONVOCATÒRIA.- 

En virtut del què disposa l’article 5.6 del Reglament orgànic municipal i l’article 91.4 del Reial 
decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització 
funcionament i règim jurídic de les entitats locals, es proposa que s’apreciï la urgència per a 
debatre i acordar la proposta d’aprovació de la suspensió potestativa de tramitacions i llicències 
urbanístiques i d’altres autoritzacions clau 1 nucli urbà de Vacarisses, assumpte no inclòs a 
l’ordre del dia de convocatòria de la sessió ordinària del ple de la Corporació. 

 

Sotmesa la votació de la urgència a votació s’aprova amb el següent resultat:  

 

 VOX V x V LAVV PSC 
UIPV - 
JUNTS 

ERC 

A FAVOR x x  x x x 

EN CONTRA                  x       

ABSTENCIONS             

 

 

2.2.- PROPOSTA D’APROVACIÓ DE LA SUSPENSIÓ POTESTATIVA DE TRAMITACIONS I 
LLICÈNCIES URBANÍSTIQUES I D’ALTRES AUTORITZACIONS CLAU 1 NUCLI URBÀ DE 
VACARISSES.- 

 
L’Ajuntament de Vacarisses ha iniciat un procés de revisió de la regulació normativa del Pla 
General d’Ordenació Municipal (PGOM) respecte del nucli urbà del municipi amb la voluntat de 
mantenir-ne la seva coherència, atès que la qualificació de casc antic (clau 1) es va delimitar al 
seu dia atenent a la similitud de la tipologia edificatòria existent en aquesta zona, malgrat les 
diferències morfològiques marcades pel seu procés històric. Es pretenia la conservació de 
l'estructura urbana i edificatòria, així com la regulació tant de la possible substitució volumètrica 
d’edificacions antigues com la preservació dels sectors d'arquitectura d’interès patrimonial. 
 
Vist l’informe de l’arquitecta municipal amb data 18 de desembre de 2023. 

Atès que, entre d’altres aspectes o àmbits, es preveu estudiar el conjunt dels sòls amb la 
qualificació de clau 1 nucli antic, es considera realitzar la suspensió comentada durant el període 
d’un any en tot l’àmbit d’aquesta qualificació i d’acord a la definició de l’àmbit que s’ha fet 
anteriorment i que es representa als plànols PSL.01 – Situació i emplaçament àmbit de suspensió 
i PSL.02 –Àmbit de suspensió potestativa de la documentació gràfica. 
 
Aquesta suspensió s’ emmarca com a acte preparatori per l’inici dels treballs de redacció d’una 
Modificació puntual del PGOM per valorar, revisar i si correspon ajustar la regulació normativa i 
d’altres aspectes relacionats. 
 



 

 

 

Cal tenir en compte que alguns aspectes i paràmetres urbanístics de la regulació normativa 
vigent, poden donar lloc a la transformació de les edificacions actuals vers un model que desvirtuï 
la unitat compositiva i la qualitat del paisatge urbà existents.   

L’article 73.1 de la vigent legislació urbanística catalana (Text refós de la Llei d’urbanisme, aprovat 
pel Decret Legislatiu 1/2010, de 3 d’agost i Llei de modificació del Text refós de la Llei 
d’urbanisme, Llei 3/2012, de 22 de febrer) estableix que: “Els òrgans competents per a l’aprovació 
inicial de les figures del planejament urbanístic poden acordar, amb la finalitat d’estudiar-ne la 
formació o la reforma, de suspendre la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de 
projectes de gestió urbanística i d’urbanització, com també de suspendre l’atorgament de 
llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació, reforma, rehabilitació o enderrocament de 
construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions 
municipals connexes establertes per la legislació sectorial.”  

Així mateix, l’apartat 3 de l’esmentat article determina que els acords de suspensió de 
tramitacions i de llicències a que fa referència, en el cas que ens ocupa, l’apartat 1 s’han de 
publicar en el butlletí oficial corresponent, i s’han de referir, en qualsevol cas, a àmbits identificats 
gràficament.  

Pel que fa referència al termini de suspensió de tramitacions i de llicències, l’article 74 del TRLU 
determina: 1. Els efectes de la suspensió de tramitacions i de llicències per a àmbits determinats 
no poden durar més d’un any en el cas regulat per l’apartat 1 de l’article 73, o de dos anys en 
cas d’acumulació dels supòsits regulats pels apartats 1 i 2 de l’article 73. Si no s’ha adoptat cap 
acord de suspensió amb anterioritat a l’aprovació inicial de l’instrument de planejament, la 
suspensió regulada per l’apartat 2 de l’article 73 pot tenir una durada màxima de dos anys.” 

L’article 101.1 del Reglament de la Llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 305/2006, de 18 de juliol, 
estableix que: 

 “Són actuacions preparatòries de la formulació del planejament:  

a) La suspensió de la tramitació de plans urbanístics derivats o instruments de gestió 
urbanística i d’urbanització, així com de l’atorgament de llicències.”  

...  
 
b) La subjecció a informació pública de l’avanç de l’instrument de planejament.”  

Pel que fa referència a la suspensió de la tramitació d’instruments urbanístics i de l’atorgament 
de llicències, l’article 102 de l’esmentat reglament determina el següent:  

“102.1 Els acords de suspensió previstos en l’article 71 de la Llei d’urbanisme han de concretar 
els àmbits afectats i han d’incorporar un plànol de delimitació dels àmbits subjectes a suspensió 
de llicències i de tramitació de procediments, en el qual aquests es grafiaran a l’escala adequada 
i amb detall i claredat suficients.  

102.2 Els acords de suspensió han de precisar també l’abast de les llicències i tramitacions que 
suspenen.  

102.3 El plànol ha de restar a disposició del públic en les oficines de l’administració actuant al 
llarg del termini de suspensió. En el cas que l’administració actuant no sigui l’ajuntament, el plànol 
també s’ha de poder consultar a les oficines municipals.” 

Atès que l’òrgan municipal competent per a l’adopció del present acord de suspensió és el Ple 
de l’Ajuntament d’acord amb el previst a l’art. 73.1 del TRLUC, a l’art. 22.2.c) de la Llei 7/1985, 
de Bases de Règim Local, i a l’art. 52.2.c) del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 
s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de règim local de Catalunya. 



 

 

 

Atès l’ exposat i virtut de les facultats atorgades d’acord amb el previst a l’art. 73.1 del TRLUC, a 
l’art. 22.2.c) de la Llei 7/1985, de Bases de Règim Local, i a l’art. 52.2.c) del Decret Legislatiu 
2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei Municipal i de règim local de 
Catalunya.  

Per tot l’exposat, es proposa al Ple de la Corporació l’adopció dels següents  

 

A C O R DS 

Primer- Suspendre, de conformitat amb l’article 73.1 de la Llei d’Urbanisme de Catalunya 
(TRLU), la tramitació de plans urbanístics derivats concrets,  projectes de gestió urbanística i 
d’urbanització complementaris, així com llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació de 
nova construcció i gran rehabilitació, reforma o rehabilitació de construccions, d’instal·lació o 
ampliació d’activitats o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes 
per la legislació sectorial, que comportin modificacions de volum, façana o coberta i variació o 
increment en el nombre d’habitatges, així com obres d’edificació de nova construcció que 
comportin la implantació de més d’un habitatge en una parcel.la o solar, llevat de les reparacions 
que exigeixin la salubritat pública, la seguretat de les persones o la bona conservació de les 
construccions i instal·lacions, com també les sobres destinades a facilitar l’accessibilitat i la 
supressió de barreres arquitectòniques de conformitat amb la legislació sectorial en aquesta 
matèria. No s’admetrà l’enderrocament de les construccions existents. 
Els efectes d'aquesta suspensió de llicències no poden durar més d'un any. D’acord amb el què 
disposa l’article 74.1 del TRLUC. 

Segon.-Publicar aquest acord de suspensió al BOPB, a la seu electrònica de la pàgina web i al 
tauler d’anuncis de l’Ajuntament i a un diari de la província d’àmplia difusió. El termini d’ un any 
de suspensió començarà a transcórrer a partir de la publicació d’aquest anunci. Igualment, el 
document amb l’abast de les llicències i tramitacions que se suspenen seran exposats al públic 
a la web municipal. 

Tota la documentació juntament amb el plànol identificatiu de l’àmbit, restarà a disposició de 
qualsevol persona interessada durant el referit termini d’un any d’acord amb el que determina 
l’art. 73.3 en relació a l’art. 8.5.a) del TRLUC, al tauler d’edictes municipal, a la pàgina web 
municipal i a les dependències municipals. 

L’àmbit territorial de la suspensió correspon al nucli urbà clau 1 (casc antic) del municipi de 
Vacarisses, d’acord amb el plànol de delimitació que consta com annex a la corresponent 
documentació tècnica de la suspensió. 

Tercer.- Contra aquest acord, que és definitiu en via administrativa, es podrà interposar, amb 
caràcter potestatiu, recurs de reposició en el termini d’un mes a comptar des del dia següent a la 
publicació. Contra la desestimació expressa del recurs de reposició, en el seu cas, o bé 
directament contra aquesta resolució, es podrà interposar recurs contenciós administratiu davant 
la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya en el termini 
de dos mesos a comptar des del dia següent al de la recepció de la notificació corresponent. 

 

El Sr. Alcalde explica que, com ja son coneixedors, tenim sol·licitada una llicencia al carrer 
Montserrat per fer 15 habitatges, que entre d’altres coses condiciona la mobilitat en aquesta zona, 
i que veient que estan havent-hi moviments en aquest mateix sentit s’ha cregut oportú fer aquesta 
suspensió mentre es fa l’estudi pertinent per decidir com es vol regular aquesta qüestió.  

 



 

 

 

La Sra. Fernández diu que es tracta d’un tema prou important per entra en via d’urgència i que 
no han tingut temps per estudiar-ho, per la qual cosa votarà en contra. Diu que en aquest cas 
sembla que es vol atribuir una potestat discrecional, absolutament arbitraria, per la qual per 
realitzar una obra valdria mes tenir una bona amistat amb el Sr. Alcalde que, per exemple, complir 
amb la labor social que genera oferta d’habitatge assequible al municipi. Pregunta si no vol 
l’alcalde veïns que li puguin dir que no volen a esquerra al nucli.  

El Sr. Alcalde li diu que no ha entès el que ha dit, que si li pot explicar el motiu per votar en contra.  

Pren la paraula el Sr. Avilés qui diu que tenen dubtes en aquest punt. Diu que troben que es 
massa restrictiu, tot i que es possible que no ho hagin interpretat correctament. En aquest sentit 
pregunta si la suspensió afecta a habitatges unifamiliars i plurifamiliars en aquest paràgraf “ la 
tramitació de plans urbanístics derivats concrets,  projectes de gestió urbanística i d’urbanització 
complementaris, així com llicències de parcel·lació de terrenys, d’edificació de nova construcció 
i gran rehabilitació, reforma o rehabilitació de construccions, d’instal·lació o ampliació d’activitats 
o usos concrets i d’altres autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació 
sectorial, que comportin modificacions de volum, façana o coberta i variació o increment en el 
nombre d’habitatges”, atès que la segona part si que es clara quan diu “així com obres d’edificació 
de nova construcció que comportin la implantació de més d’un habitatge en una parcel.la o solar”. 

Diu que entén que això suposa que no es podria fer una reforma en un habitatge unifamiliar, tot 
mantenint aquest caràcter.  

El Sr. Alcalde diu que si que es podrà donar la llicencia, sempre i quan no es facin dos habitatges 
a on hi ha actualment un, però també quedaran afectades d’altres com diu. 

El Sr. Avilés diu que afectarà a la gent que vulgui fer rehabilitacions, arreglar façanes, etc. 
Pregunta si serà amb caràcter retroactiu o no, es a dir, la llicencia del carrer Montserrat quedarà 
afectada?  

El Sr. Alcalde contesta que no.  

El Sr. Avilés pregunta si informaran als veïns afectats, ja que hi pot haver-hi veïns que es trobin 
amb la sorpresa quan vulguin fer obres.  

El Sr. Alcalde diu que es donarà la noticia explicant-ho, però ni informació individualitzada. 

El Sr. Avilés diu que per tot l’exposat i al trobar que es massa restrictiva no poden votar a favor. 

 

Sotmesa la proposta a votació s’aprova amb el següent resultat:  

 

 VOX V x V LAVV PSC 
UIPV - 
JUNTS 

ERC 

A FAVOR  x  x  x 

EN CONTRA            x       

ABSTENCIONS         x       x    

 

 

 

 



 

 

3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA. 
 
 
3.1.-DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS ORDINÀRIES CELEBRADES PER 
LA JUNTA DE GOVERN LOCAL ELS DIES 27 DE NOVEMBRE, 4 I 11 DE DESEMBRE DE 
2023.- 
 
Es dona compte de les actes de les sessions esmentades. 
 
 
3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 503/2023, de 23/11/2023, al 553/2023 de 04/12/2023), 
(Cooperació, 02/2023 de 05/12/2023), (Educació, del 40/2023, de 23/11/2023, al 41/2023, de 
11/12/2023), Acció Social, del 57/2023, de 28/11/2023, al 61/2023, de 01/12/2023), (Obres i 
Serveis, Gestió de l’Aigua i Nuclis, del 19/2023, de 23/11/2023, al 21/2023 de 28/11/2023), 
(Sanitat, 02/2023 de 27/11/2023), (Feminismes, LGTBI+Q i No discriminació, 01/2023 de 
11/12/2023).- 

 
Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
 
3.3.-DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL. 
 
 
 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA.- 
 
El Sr. Alcalde informa sobre les dades de l’atur i diu que ha baixat en 7 persones i estem en una 
taxa d’un 7’72 % amb un total de 153 homes aturats i 160 dones, el que representa un total de 
7’24 % d’homes i un 8’49 % de dones.  
 
En quant a les queixes per pudors diu que han entrat dues queixes i en total son 1375.  
 
Explica que aquesta setmana vam estar a l’ACA  per parlar del projecte de connexió amb 
Viladecavalls i ens em emplaçat a parlar amb l’ajuntament de Vidreres que van fer un projecte 
similar al passar per diferents municipis també.   
 
 
 
5.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
El Sr. Heredia pregunta al Sr. Alcalde el motiu pel qual no hi és el quadre del rei  i a on és.  
 
El Sr. Alcalde diu que s’ho apunta, que mirarà a veure on és. 
 
El Sr. Garrido informa del fet de que deixarà la formació Veïns per Vacarisses i que el mes de 
gener es sabrà com quedarà el seu lloc i si continuarà o no. Diu que no es tracta de cap crisi i 
que es tracta del tema de la doble moral per la qüestió de l’amnistia.  
 
La Sra. Fernández demana li siguin respostes les preguntes que ha fet sobre els casos de 
violència al nostre municipi i que ha fet l’ajuntament per ajudar a aquestes persones.  També 
pregunta quan es ficaran les papereres a Can Serra que s’havien demanat per llençar els 
excrements dels gossos.   
 
El Sr. Alcalde diu que ja es van posar les dues papereres que es van demanar a la zona del parc. 
Aprofita per apel·lar a que la gent propietària de gossos per tal que reculli els seus excrements.   



 

En relació a l’altra pregunta diu que el que avui s’ha aprovat és un reglament intern però que si 
vol la informació sobre casos al nostre municipi li pot passar les dades, que malauradament si 
que hi ha hagut sobre violència masclista,  però les haurà de demanar. 
 
Intervé el Sr. Arasanz qui diu que a l’institut hi ha unes plaques solars que estan trencades per 
pedregades i pregunta si està passat a l’assegurança i estan pendents de reposar-les.  
 
El Sr. Alcalde diu que l’institut és competència de la Generalitat canviar-les. 
 
La Sra. Moreno pregunta si poden informar sobre la notícia que li ha arribat de que ens quedem 
sense pediatra. 
 
La Sra. Serra diu que està de baixa, que no ens quedem sense pediatra. Diu que ara mateix hi 
ha moltes baixes a l’àrea bàsica.  
 
Intervé el Sr. Aviles qui diu que és molt deficient la senyalització que hi ha a les obres de la B-40 
per indicar com arribar a Vacarisses i pregunta si està previst que facin alguna senyalització. 
 
EL Sr. Alcalde diu que és cert i que estaran a sobre per tal que quedi ben senyalitzat.  
 
 
 

Essent les 20 hores i 8 minuts el senyor alcalde - president dona per finalitzada la sessió de la 
qual estenc la present acta i en dono fe firmant al peu amb el  president. 

 
  
 
EL PRESIDENT,     EL SECRETARI, 
 
 
 
 
Antoni Masana Ubach                                                 Joan Amengual i Tomé  
 


